

Advisory Board of the Kyrgyz National Research Node in Geoinformation Technologies (Kyrgyz NRN-GIT)

1. **Mr. Narynbek Isabekov** - Director of the State Enterprise for the Geodesy and Cartography (Goscartography) under the Land Service at the Ministry of Agriculture of the Kyrgyz Republic, isabekovn@mail.ru (Chairman of the Kyrgyz NRN-GIT Advisory Board)
2. **Dr. Akylbek Chymyrov** - Kyrgyz State University of Construction, Transport and Architecture (KSUCTA), Head of the Geodesy and Geoinformatics Department, chymyrov@gmail.com (Deputy Chairman of the Kyrgyz NRN-GIT Advisory Board)
3. **Ms. Nurganym Baitukenova** – Docent, Head of the Department “Geology of mineral resources”. Kyrgyz state mininh university named after Academician U. Asanaliev, nurganym52@gmail.com (Secretary of the Kyrgyz NRN-GIT Advisory Board)
4. **Dr. Dogdurbek Chontoev** - Director of the Institute of Water Problems and Hydro Energy, National Academy of Sciences of Kyrgyzstan
5. **Dr. Kanatbek Abdrakhmatov** - Director of the Institute of Seismology, National Academy of Sciences of Kyrgyzstan
6. **Dr. Bolotbek Moldobekov** – Co-director of the Central Asian Institute of Applied Geosciences (CAIAG)
7. **Dr. Abdurashit Nizamiev** – Osh State University, Dean of Natural Geography Faculty
8. **Dr. Ulan Chortombaev** - Head of the Geodesy and Cartography Department, Kyrgyz National Agrarian University
9. **Dr. Zheenbek Kulenbekov** - American University of Central Asia (AUCA), Chair of Environmental Sustainability and Climate Science Department
10. **Dr. Shairbek Saidamatov** – Osh Technological University, Dean of Cybernetics and Information Technology Faculty
11. **Dr. Tolkun Asykulov** - Director of NABU Kyrgyzstan (German nature conservation NGO - Kyrgyzstan office)
12. **Mr. Almaz Abdiev** – Director of the State land management institute "Kyrgyzgiprozem" at the Kyrgyz State Agency for Land Resources under Government of the Kyrgyz Republic
13. **Mr. Marat Anarbaev** – Director of the Urban Cadaster and Geoinformatics Department, Municipal Enterprise “Bishkekglavarchitektura”
14. **Mr. Muradil Murzaliev** - Chief Specialist of Osh branch of Kyrgyz Head Engineering Researches Institute
15. **Mr. Zheenbek Mambetov** – Director of the “Land and Real Estate” LLC
16. **Mr. Nurbek Chymbyldaev** – Deputy Director of the “KyrgyzGeoTech” LLC
17. **Mr. Kydyr Nazarkulov** - Director of “GIS Pro” LLC
18. **Mr. Zhumashbek Toktosunov** – Head of “Geo-Centre” LLC

Консультационный Совет Национального Узла исследований по геоинформационным технологиям в Кыргызской Республике (Kyrgyz NRN-GIT)

1. **Исабеков Нарынбек Дуйшекеевич** - директор Государственного учреждения по геодезии и картографии «Госкартография» при Службе земельных ресурсов при Министерстве сельского хозяйства Кыргызской Республики, isabekovn@mail.ru (Председатель Консультационного Совета Kyrgyz NRN-GIT)
2. **Чымыров Акылбек Уркалыйевич, к.т.н.** - заведующий кафедрой «Геодезия и геоинформатика» КГУСТА им. Н.Исанова, chumurov@gmail.com (Заместитель председателя Консультационного Совета Kyrgyz NRN-GIT)
3. **Байтукенова Нурганым Орынгазиевна** – доцент, заведующая кафедрой «Геология полезных ископаемых», Кыргызский государственный университет геологии, горного дела и освоения природных ресурсов имени академика У. Асаналиева, nurganym52@gmail.com (Секретарь Консультационного Совета Kyrgyz NRN-GIT)
4. **Чонтоев Догдурбек Токтосартович, д.т.н.** - директор Института водных проблем и гидроэнергетики НАН КР
5. **Абдрахматов Канатбек Ермекович, д.г.-м.н.** - директор Института сейсмологии НАН КР
6. **Молдобеков Болот Дуйшеналиевич, к.г.-м.н.** – содиректор Центрально-Азиатского института прикладных исследований Земли
7. **Низамиев Абдурашид Гумарович, д.г.н.** – профессор ОшГУ
8. **Чортомбаев Улан Тыргоотович, д.э.н.** - заведующий кафедрой «Геодезия и картография» КНАУ им. К.Скрябина
9. **Куленбеков Жеенбек Эшмуратович, PhD**– доцент, руководитель департамента «Прикладная геология» АУЦА
10. **Сайдаматов Шайырбек Мусаевич, к.т.н.** – профессор, декан ФКиТ, ОшТУ
11. **Асыкулов Толкунбек Асыкулович, к.г.н.** - директор филиала Союза охраны природы Германии (NGO NABU - Kyrgyzstan office)
12. **Абдиев Алмаз Сапарович** – директор ГПИ "Кыргызгипрозем" при ГАЗР КР
13. **Анарбаев Марат Асылбекович** – начальник отдела ГИС и топографии, МП «Бишкекглавархитектура»
14. **Мурзалиев Мурадиль** – главный специалист Ошского филиала ОАО «КыргызГИИЗ» (Кыргызский Головной Институт по инженерным Изысканиям в строительстве)
15. **Мамбетов Жээнбек Акималиевич** – директор ОсОО "Земля и недвижимое имущество"
16. **Чымбылдаев Нурбек Тентимишович** – директор ОсОО «КыргызГеоТех»
17. **Назаркулов Кыдыр Болотаалыевич** – директор ОсОО «ГИС про»
18. **Токтосунов Жумашбек** – директор ОсОО «Гео-Центр»